



新界區 百萬行 New Territories Walk

15.11.2009 星期日 Sunday

昂船洲大橋 Stonecutters Bridge

個別參加者索取正式收據表格

Request Form for Official Receipt for Individual Participants

如參加者需開發正式收據，以作申請退稅之用，請填妥以下資料，並將此表格交回公益金辦事處。

If participant requests for official receipt(s), please fill in the following information and send to the Chest office :

寄回 By post : 香港灣仔告士打道 39 號夏慤大廈 18 樓 1805 室
Unit 1805, 18/F, Harcourt House, 39 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong

傳真 By fax : 2506 1201

電郵 By email : chest@commchest.org

參加者姓名 _____ **手機號碼** _____
Name of Participant: _____ **Mobile Phone No.:** _____

購票通交易號碼 _____
Cityline's Transaction No.: _____

地址 (如選擇以掛號形式領取步行證者毋需填寫此欄):

Address (For those who choose to receive the Walk Pass(es) by registered mail, no need to fill in this field) :

| 次序 No. | 捐款者/贊助者姓名 Name of Donor / Sponsor | 捐款/贊助金額 Amount |
|------------------------------|--------------------------------------|-------------------|
| 1 | | |
| 2 | | |
| 3 | | |
| 4 | | |
| 5 | | |
| 6 | | |
| 7 | | |
| 8 | | |
| 9 | | |
| 10 | | |
| 11 | | |
| 12 | | |
| 13 | | |
| 14 | | |
| 15 | | |
| 善款總數 Total: | | |

- 註 Note:
- 1 捐款滿一百元或以上之捐款人，可獲發正式收據。正式收據會郵寄至閣下，請代為分派予各贊助人。
Official receipts will be issued to donors / sponsors who contribute HK\$100 or above and will be mailed to you for distribution.
 - 2 如表格不足，可自行影印。
If extra forms are required, please feel free to make photocopies.